
Protokoll Älgårsmöte, Långserums ÄSO 20180426, Svenarums 

församlingshem 

Närvarande: Henrik Rommedahl, Alf Johansson, Kjell Stork, Hans Gustavsson, Mats Claesson, 

Malkolm Mallander, David Nordquist, Stig Svensson, Jörgen Sabel, Jan Wilson, Claes-Göran 

Carlsson, Assar Lindberg, Niklas Melin,  Lennart Fyhrlund, Egon Lönnkvist, Lars-Göran Wiss, 

Andreas Lindsten, Björn Ljungqvist, Bertil Magnusson, Torgny Hultberg, Ulf Johansson, 

Johannes Eckerström, Elam Lindberg. 

 

1. Val av ordförande och sekreterare för mötet samt val av två personer att jämte ordföranden justera 

protokollet. 

Till ordförande för mötet valdes Johannes Eckerström och till sekreterare Henrik Rommedahl. Till 

justeringsmän David Nordquist och Elam Lindberg. 

2. Justering av röstlängd. 

Godkändes av mötet. 

3. Fråga om kallelse skett på rätt sätt 

Mötet godkände punkt 3 utan anmärkning. 

4. Fastställande av dagordning. 

Dagordning fastställdes. 

5. Styrelsens verksamhets- och förvaltningsberättelse. 

Alf Johansson, Ordf i Äsot redogjorde för verksamheten. Förutom jakt anordnades skyttetävling och i 

anslutning till denna även tilldelningsmöte. För avskjutning se hemsidan. 

6. Revisorernas berättelse. 

Björn Ljungqvist redogjorde för revisorernas granskning och rekommenderade mötet att bevilja 

ansvarsfrihet för styrelsen för år 2017/18. 

7. Beslut om resultaträkning och fastställande av balansräkning. 

Kjell Stork redogjorde för resultat och balansräkning under året. Tillgångar på kontot 31/3-18 är  

26 285 kr. 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 

Mötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsår 17/18. 



 

9. Val av ledamöter och suppleanter i styrelsen. 

Mandatperioden för Alf Johansson, Fredrik Hultberg, Elam Lindberg och Claes-Göran Carlsson går ut i 

år. Valberedningen rekommenderar omval. Mötet fastställer rekommendationen och samtliga väljs för 

en ny tvåårsperiod.  

10. Val av ordförande. 

Till ordförande för Långserums älgskötselområde väljs Alf Johansson (Omval) 

11. Val av två revisorer och två revisorsuppleanter. 

Omval av Björn Ljungqvist och Bertil Magnusson ordinarie samt Vincent Rommedahl och Roger Möller 

suppleanter. 

12. Val av valberedning, fem representanter. 

Valberedningen bestod inför mötet av följande personer: Mikael Ådén (ordf valberedning) , Anders 

Rosenqvist, Christian Olofson, Samuel Fransson, och Tobias Nordquist. Mikael Ådén har avsagt sig 

omval. Malcolm Mallander väljs in i valberedningen.  Gruppen får av styrelsen i uppdrag att utse ny 

ordförande för valberedningen. 

13. Anmälan om förändringar av älgskötselområdets omfattning. 

Långserums ÄSO utökas med följande fastigheter till år 18/19. Boda, Virestorp (hela), Tomtabacken, 

Lammaskog, Åkaköp, Mindre ökning Tohult. Total areal ÄSO 15657 hektar. 

14. Fråga om anslutning av nya fastigheter. 

Mötet godkänner samtliga förändringar. 

15. Fråga om älgskötselplan. 

Alf redogjorde för prel plan. Efter spillningsinventering finaliseras planen och i samband med 

tilldelningsmötet fastställs avskjutning. Dokumenten kommer finnas tillgängliga på hemsidan.  

16. Rekommendation om det antal älgar (vuxna och kalvar) som skall fällas och fördelning av dessa 

mellan de i Äso:t ingående jaktlagen samt fastställande av reservkvot. 

Fastställs på tilldelningsmötet. Preliminärt 67 st om inventering visar på 8 älgar per tusen hektar i 

vinterstam. 

17. Regler för älgjakten utöver de i §9 angivna. 



Årsmötet ger i uppdrag åt styrelsen att i samspråk med de mindre lagen utarbeta en modell för 

alternativ tilldelning. Styrelsen äger rätt att besluta om tilldelningen enligt de diskussioner som fördes 

på mötet, dvs styrelsen kan godkänna en modell för de mindre lagens avskjutning utanför årsmötet. 

Elam Lindberg företräder de mindre lagen och för diskussionen med styrelsen. 

18. Praktiskt älgvårdsarbete, Älginventeringar, skadeförebyggande åtgärder. 

Diskussion om att bjuda in Skogsstyrelsen för att diskutera hur beräkningar på RASE görs samt info. 

19. Beslut om avgifter för täckande av kostnader för administration och åtgärder enligt punkten 18. 

Styrelsen föreslår att arealavgiften sänks till 30 öre per hektar. Mötet fastställer detta. 

20. Ev. motioner och skrivelser. 

Inga inkomna 

21. Övriga frågor. 

Styrelsen redogjorde för avskjutningen per lag 17/18 efter fråga av Björn Ljungqvist. 

22. Mötets avslutande. 

Vid protokollet   Ordf 

 

Henrik Rommedahl  Johannes Eckerström 

 

Justeras 

 

 

Davis Nordquist   Elam Lindberg 


